

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD  
MINUTES FOR TUESDAY, AUGUST 16, 2016**

**West Hollywood City Hall Community Conference Room  
at 8300 Santa Monica Boulevard.**

1. **CALL TO ORDER** – Chair Alex Tolocenco called the meeting to order at 7:10 P.M.
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board members present: Alex Tolocenco, Diana Volman, Raisa Aguf, Farhad Yusupov, Larisa Danilova, Andrey Pronin, Lyubov Levitan. Staff Liaison Tatiana Rodzinek. Anastasiya Lebedeva, Valentina Matiji were absent.
4. Approval of Agenda: Diana Volman made a motion to approve agenda, seconded by Raisa Aguf.
5. Approval of Minutes of the meeting of July 19, 2016. Larisa Danilova, made a motion to approve, seconded by Alex Tolocenko.
6. **ITEMS FROM THE PUBLIC**

Cynthia Blatt spoke regarding Holocaust Remembrance event and would like to volunteer.

Stephanie Harker spoke regarding the National Night Out and praised the board for the event and said that it felt like a festival.

Cathy Blawas commended RAB members for the NNO event and said that it was a tremendous undertaking. She also spoke regarding the East-Side project and RAB involvement in the process.

Alexander Gurfinkel, Rent Stabilization Commissioner, Public Relations and Strategic Communications Consultant and the resident of the City of West Hollywood, encouraged the Russian Advisory Board members join him in forming a strong community and come to the meeting regarding East Side community.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.
8. **NEW BUSINESS**
  - 8.A. **UPDATE ON BET TZEDEK LEGAL SERVICES**

Board members received update from Dipti Singh of Bet Tzedek Legal Services regarding the services available for the community and asked questions.
  - 8.B. **EASTSIDE WORKING GROUP UPDATE**

Stephanie Hakker asked RAB members to participate and encourage the community to show up at the meetings.

Cathy Blawas also spoke regarding community involvement.
  - 8.C. **NEW YEAR SHOW BY AVANTI ENTERTAINMENT**

RAB members listened to a presentation regarding fundraiser for the community by Avanti Entertainment Group and approved the event by voting unanimously.
9. **UNFINISHED BUSINESS**

**9. A. 16<sup>th</sup> ANNUAL RUSSIAN ARTS AND CULTURE FESTIVAL 2017 AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS PRESENTATION**

Tatiana Rodzinek provided update on preparation of RFP.

**9. B. VICTORY IN EUROPE DAY 2017**

Standing item.

**9. C. HOLOCAUST REMEMBRANCE DAY 2017**

Standing item.

**9. D. FOLLOW UP ON THE NATIONAL NIGHT OUT**

RAB members praised the event.

Andrey Pronin suggested better advertizing for the next year.

**9. E. UPCOMING CULTURAL EVENTS**

There were no events to be discussed.

**10. ITEMS FROM STAFF**

There were no items from staff

**11. PUBLIC COMMENTS**

There were no comments

**12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

**13. ADJOURNMENT**

The Advisory Board adjourned at 9:15 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, September 20, 2016 at the West Hollywood City Hall Community Conference Room at 8300 Santa Monica Boulevard.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 20<sup>th</sup> DAY OF SEPTEMBER 2016.

ATTEST:

  
STAFF LIAISON

  
CHAIRPERSON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 16 АВГУСТА 2016 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА  
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** –Председатель совета Лариса Данилова объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** - Диана Вольман читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Диана Вольман, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Александр Толосенко, Фархад Юсупов, Андрей Пронин, Любовь Левитан. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек. Валентина Матиджи, Анастасия Лебедева отсутствовали.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Диана Вольман предложила одобрить повестку дня, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Лариса Данилова внесла предложение одобрить протокол заседания от 19 июля 2016 года, Алекс Толосенко предложил поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Синтия Блат говорила о дне памяти жертв холокоста и хотела бы быть волонтером. Стефани Хаккер говорила о национальном вечере безопасности и похвалила членов совета за проведенное мероприятие

Каси Блаवास похвалила членов совета за великолепно организованное мероприятие.

Александр Гурфинкель, член комиссии по рент-контролю, житель города Западный Голливуд, призвал членов совета присоединиться к нему в его работе по созданию сплоченной общины и принять участие во встрече, посвященной восточной стороне города.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было.
8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**
  - 8.А. **ИНФОРМАЦИЯ О РАБОТЕ ЮРИДИЧЕСКОЙ ОРГАНИЗАЦИИ VET TZEDEK**

Дипти Синх, юрист организации рассказала о работе организации и об услугах для жителей города.
  - 8.В. **ИНФОРМАЦИЯ О РАБОЧЕЙ ГРУППЕ ВОСТОЧНОЙ СТОРОНЫ ГОРОДА**

Стефани Хаккер обратилась к членам совета с просьбой принять активное участие в работе группы на восточной стороне города, а также привлечь к работе как можно больше представителей общины.

Кати Блаवास также говорила об участии членов общины.
  - 8.С. **НОВОГОДНЕЕ ШОУ СТУДИИ AVANTI ENTERTAINMENT**

Члены совета прослушали презентацию о мероприятии по сбору средств для общины, компании Avanti Entertainment и единогласно проголосовали поддержать предложение.
9. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

**9.А. ПРОВЕДЕНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ 2017 И ЦЕРЕМОНИИ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**

Татьяна Родзинек сообщила совету о подготовке документа, приглашающего желающих принять участие в проведении фестиваля.

**9.В. ПРАЗДНОВАНИЕ ДНЯ ПОБЕДЫ**

Постоянно действующий пункт.

**9.С. ДЕНЬ ПАМЯТИ ЖЕРТВ ХОЛОКОСТА**

Постоянно действующий пункт.

**9. D. ОБСУЖДЕНИЕ ПРОВЕДЕННОГО НАЦИОНАЛЬНОГО ВЕЧЕРА БЕЗОПАСНОСТИ**

Члены совета похвалили мероприятие.

Андрей Пронин предложить усилить рекламную кампанию в следующем году.

**9.Е. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ**

Мероприятий не было.

**10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Сообщений не было.

**11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

**12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было.

**13. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 9:15 вечера. Следующее заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 18 октября 2016 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 20 СЕНТЯБРЯ 2016 ГОДА.

  
\_\_\_\_\_  
ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

  
\_\_\_\_\_  
СОТРУДНИК ГОРОДА